
 

Protokoll styrelsemöte 

Hemma hos Gustaf, 2017-06-20 

Vänsterpartiet Höganäs 

1. Mötets öppnande 

Föreningens ordförande Gustaf Segerhammar förklarade mötet öppnat. 

2. Val av sekreterare och justerare 

Till sekreterare valdes Erik Edwardson. Protokollet justeras av nästa 

styrelsemöte. 

3. Närvarande 

Närvarande: Erik Edwardson, Gustaf Segerhammar, Emma Wennerholm. 

4. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

5. Föregående protokoll 

Föregående styrelseprotokoll justerades. 

6. Genomgång av verksamhetsplan 2017 

Verksamhetsplanen gicks igenom och diskuterades. 

Beslutades att verksamhetsplanen gås igenom även på styrelsemötet 2017-08-

22. 

7. Flytten av Bruksskolan/Kullagymnasiet 

Emma redogjorde för vad som sagts under ett möte hon varit på om eventuell 

flytt av Bruksskolan. Vi är emot att Bruksskolan och Kullagymnasiet byter 

plats. 

Beslutades att vi avvaktar vad som händer i frågan. 

8. Intern budget 2017 

Partiföreningens budget för 2017 är gjord men är ännu inte utskriven. 

Beslutades att partiföreningens budget presenteras på styrelsemötet 2017-08- 

22. 

9. Öppet möte hösten 2017? 

Beslutades att vi kallar medlemmar och sympatisörer till ett möte i början av 

hösten. På mötet ska höstens och vinterns aktiviteter presenteras. På 

styrelsemötet 2017-08-22 fastslår vi höstens och vinsterna aktiviteter samt 

beslutar planerar mötet. 



 

10. Mötet med S & Mp v.24 

Gustaf redogjorde för det senaste mötet med Miljöpartiet och 

Socialdemokraterna. Nästa möte hålls i oktober. 

11. Insändare HD 

Den 19 juni publicerade Helsingborgs Dagblad en insändare som Emma skrivit. 

Vi var eniga om att det var en bra insändare. 

12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor förelåg. 

13. Mötets avslutande 

Föreningens ordförande Gustaf Segerhammar förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet,    

 

 

 

________________________ 

Erik Edwardson 

 

Justeras 

 

 

 

________________________ 


